
Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 8.2.2018 

 
Prítomní:  PhDr.  Jana  Cibereová, MUDr.  Benjamín  Bančej, Mgr.  Ján  Eštok,  PhDr.  Zlatuša 
Popaďáková, RNDr. Lýdia Sidivárová, Radovan Onuška 
                   
Prizvaní:  PhDr. Milada Tomková, Ing. Iveta Palečková 
 
Program:  

1. Vyhodnotenie kultúrno‐výchovnej činnosti MsKS za rok 2017.  
2. Informatívna správa o činnosti Zemplínskeho osvetového strediska v roku 2017 a 

ciele pre rok 2018. 
3. Rôzne.            

 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie PhDr. Jana Cibereová. Z účasti na 
komisii  sa  ospravedlnili  Milan  Hvižďák,  Martin  Molnár,  Mgr.  Ján  Várady  a  Mgr.  Eva 
Raffayová.                            

R o k o v a n i e 

1. Vyhodnotenie kultúrno‐výchovnej činnosti MsKS za rok 2017.  
 
PhDr. Milada Tomková: 

‐ informovala o činnosti MsKS v uplynulom roku. Spomenula viaceré významné aktivity 
a podujatia.  Vyzdvihla  spoluprácu  s kultúrnymi  inštitúciami  v meste  a  neziskovými 
organizáciami.  Aj  vďaka  tejto  spolupráci mohlo MsKS  vytvoriť  prehľad  kultúrnych 
aktivít na rok 2018, ktorí dostali všetci členovia komisie. 

‐ vyzdvihla spoluprácu so Zemplínskym múzeom. 
‐ informovala o činnosti Kina Centrum a o snahe  skĺbiť program kina a MsKS,  tak aby 

boli uspokojené požiadavky návštevníkov, ale aj dodržané záväzky oboch strán. Kino 
Centrum  bolo  v roku  2017 mimoriadne  úspešné  –  kino  navštívilo  viac  ako  66 500 
divákov premietalo sa 723 filmov. 

‐ Podrobnejšie  informácie v priloženom dokumente Vyhodnotenie kultúrno‐osvetovej 
činnosti MsKS. 
 

PhDr. Jana Cibereová: 
‐ poďakovala  za  prácu  pracovníkov MsKS  a  vyzdvihla  rôznorodosť  podujatí,  ktoré  sa 

v priestoroch MsKS organizujú. 
‐ informovala  sa,  či  sa  aktivita  Slovensko  spieva  koledy  konala  v Michalovciach 

prvýkrát? – išlo o podujatie, ktoré zastrešovala spoločnosť Petit Press. Zatiaľ nemáme 
informáciu o tom,  či sa podujatie bude konať aj v tomto  roku,  resp. v nasledujúcich 
rokoch.  
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Mgr. Ján Eštok: 
‐ poďakoval  riaditeľke MsKS  za  celoročnú  prácu  a spýtal  sa  na  nejaké  tipy  a návrhy, 

resp.  odporúčania,  ktoré  by  boli  prospešné  pre  rozvoj  kultúry  v našom  meste  – 
chýbajú tu klubové priestory, malé javiskové formy a divadlo. 

‐ poďakoval   odboru komunikácie, marketingu a kultúry za posielanie tlačových správ. 
V súvislosti  s jarnými  prázdninami  navrhol,  aby  boli  za  zvýhodnených  podmienok 
sprístupnené Plaváreň a Zimný štadión.  

 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie vyhodnotenie kultúrno‐výchovnej činnosti 
MsKS. 
 
2.  Informatívna správa o činnosti Zemplínskeho osvetového strediska v roku 2017 a ciele 
pre rok 2018. 
 
Riaditeľka  Zemplínskeho  osvetového  strediska  sa  ospravedlnila  z neúčasti  na  zasadnutí 
komisie kultúry. 
  
Hlasovanie: Komisia kultúry presúva bod Informatívna správa o činnosti Zemplínskeho 
osvetového strediska v roku 2017 a ciele pre rok 2018 na najbližšie zasadnutie.  
 
3. Rôzne 
 
Ing Iveta Palečková: 

‐ pozvala členov komisie na podujatia, ktoré sa budú konať v najbližších dňoch: 
o  Národný týždeň manželstva 
o  Aladin – rodinný muzikál 
o  Pyžamo pre šiestich – divadelné predstavenie 
o  Shaolin Show – umenie Kung‐fu 

 
 
PhDr. Jana Cibereová ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za aktívnu účasť.  
 
Najbližšie  rokovanie  komisie  bude  15.3.2017  o 13.30  v priestoroch  zasadačky  MsR 
v Michalovciach. 
 
 
 
 
 
PhDr. Jana Cibereová, v. r. 
predsedníčka komisie    
                                                                                

 

 

Zapísala: Mgr. Mária Stričková   

      


